

同意書

Authorization Letter

茲同意崑山科技大學，就_____（以下簡稱「本公司／本人」）擁有著作權之_____著作（以下簡稱「本著作」）中，所含文字、圖表及書後附件等內容，於下列情形，得重製及修改之。I/We (the Principal), _____, hereby authorize Library and Information Center of KSU (the Agent) to gain access the works _____ with copyright and its related contents to reforming or modifying for two reasons below:

- 一、經校內教師採用為教科書，且因實施教學而編寫講義、投影片、數位教材時。
KSU teachers assign the works as textbooks, and make handouts, power points, digital aids for teaching within KSU.
- 二、校內教師依本著作所編寫之講義、投影片及數位教材，經教師本人同意，得由校內圖書館典藏時。
KSU teachers agree with the Agent on collecting their handouts, power points, and digital aids for repository.

關於本著作之任何重製、修改行為，均不得從事商業行為或因之獲取商業利益，違者責任由行為人自負；本公司／本人於進行法律程序時，亦得要求崑山科技大學提供相關協助。

No commercial behaviors or profits permissible due to reforming or modifying the works. Users are responsibility for all legal actions if breaking the statements above. The Principal would ask the Agent for related assistance.

名稱：
Organization

崑山科技大學
Library and Information Center of KSU

代表人：
Representative

代表人：李天祥
Representative: Lee, Tien-Shang

身份證字號/統一編號：
Identity No./ Unified business No.

臺南市永康區崑大路 195 號
No.195, Kunda Rd., Yongkang Dist., Tainan
City 710, Taiwan (R.O.C.)

戶籍/聯絡地址：
Address

聯絡電話：
Tel

中 華 民 國

年
Year

月
Month

日
Date